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Podczas posiedzenia Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza radni omówili sytuację własnościową parku

św. Wincentego a Paulo oraz kwestię rewitalizacji parku Krakowskiego.

Obecny na posiedzeniu Piotr Klimowicz, przewodniczący Dzielnicy V Krowodrza chciał

dowiedzieć się jak wygląda sprawa własnościowa parku Wincentego a Paulo. Zwracał uwagę, że

jeśli zakonnicy, którzy posiadają większość terenów parku, sprzedadzą je firmie Lea Residence

pod zabudowę, to w okolicy zostanie pustynia bez zielonych terenów. Okazało się, że zakonnicy

już sprzedali znaczną część działki deweloperowi.

Przewodniczący komisji Paweł Ścigalski zaproponował, że w imieniu Komisji przygotuje uchwałę

kierunkową dla prezydenta w celu zabezpieczenia tego terenu przed zabudową za pomocą

planu miejscowego. Komisja przyjęła ten wniosek jednogłośnie.

Następnie radna Magdalena Bassara zapytała jak wygląda sprawa rewitalizacji parku

Krakowskiego. Otrzymała odpowiedź, że na rok 2015 przewidziane jest na rewitalizację parku

Krakowskiego ponad 6 mln zł.
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